
Yttrande om motion om VAR: 
 
Styrelsen ställer sig enhälligt bakom förslaget med motiveringen att VAR tillför stora kostnader för 
klubben om det införs. Det kommer också försämra läktarupplevelsen för personer på plats på 
matchen. I beslutet deltar inte Jonatan Pinheiro Diamant. 

 


